
Om narkotikaproblemet 

Som Ni sett på dagordningen  för Ert möte den 31 maj p 4, bilaga 7 ska Ni behandla mitt 
medborgarförslag om åtgärder för att minska narkotikaeländet på Östermalm. Det är inte 
acceptabelt att 30 % av tonårspojkarna på Östermalm och 20 % av flickorna brukar narkotiska 
droger. Vi måste alla på Östermalm Kraftfullt verka för att komma tillrätta med detta allvarlige 
problem.  

Det är därför viktigt att Ni nu den 31 maj bifaller mitt förslag.   

Jag har just läst Tv-journalisten Johan Wickléns intressanta bok ”Vi ger oss aldrig”, vari han beskriver 
hur samhället söker lösa drogproblemen. Det är en bok som kraftfullt visar hur vi kan tackla 
narkotikaproblemet.  

Jag föreslår att Ni inför nästa möte läser boken. Jag föreslår också att Ni köper boken och delar tu 
den till Östermalms gymnasieelever med uppgift att de inför höstterminen tillsammans med sina 
lärare förbereder seminarier i skolorna, där de söker analysera varför Östermalms tonåringar i så 
hög grad använder narkotika och hur med här och nu kan strypa narkotikaflödet på Östermalm.  

Det är också viktigt att Ni samverkar med östermalmsförsamlingarna så att de öppnar fritidslokaler 
för ungdomar.


